



<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: EL-ZAY READY WEAR MANUFACTURING Date: 06-04-2021 02:23:17 PM Subject: General assembly meeting</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الزي لصناعة الالبسة الجاهزة التاريخ: PM 02:23:17 2021-04-06 الموضوع: موعد اجتماع الهيئة العامة للشركة</p>
<p><div> To: Jordan Securities Commission</div> Amman Stock Exchange <blockquote> Shareholders of El-Zay Ready Wear Manufacturing Co</blockquote><div> good greeting ,,,</div><div> The company's board of directors is pleased to inform you that a tentative date has been set for the meeting of the company's shareholders 'general assembly on 4/29/2021</div><div> You will be notified of the agenda and the date of the meeting as soon as the company obtains the necessary approvals for a contract from the Ministry of Industry and Trade - Companies Control Department</div>Accept my respect Chief Financial Officer <div> Feras Juma</div></p>	<p>السادة: هيئة الاوراق المالية السادة: بورصة عمان السادة: مساهمي شركة الزي لصناعة الالبسة الجاهزة تحية طيبة يسر مجلس ادارة الشركة اعلامكم بتحديد موعد مبدي لاجتماع الهيئة العامة العادي لمساهمي الشركة بتاريخ 2021/4/29 هذا وسيتم اعلامكم بجدول الاعمال وتاريخ انعقد الاجتماع حال حصول الشركة على الموافقات اللازمة لعقد من السادة وزارة الصناعة و التجارة - دائرة مراقبة الشركات واقبلوا فائق الاحترام المدير المالي-امين سر المجلس فراس جمعه</p>
29-04-2021	29-04-2021
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: Feras Fakhry Mohammad Juma Position: Financial Manager</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: Feras Fakhry Mohammad Juma المنصب: مدير مالي</p>